
 

  

 
Notulen  

van de vergadering van de Medezeggenschapsraad  
van Wereldkidz Kameleon 

 
Datum: Dinsdag 4 april 2017 
Locatie: Kameleon, locatie Kortenburglaan 
Tijdstip: 19:00 - 20.30 uur 
Aanwezig: Christel, Koen, Jasper, Margo, Marlies en Esther  
Afgemeld: Rachel, Joke 
Gasten: geen 
 
  
1. Opening  

Margo opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Notulen vorige vergadering 
Geen aanvullingen, de notulen van vorige keer waren al door MR goedgekeurd en 
kunnen door naar website. Opmerking is dat de website achterloopt; dit wordt met 
Esther afgestemd. 
 

3. Ingekomen stukken 

• Mondeling: Er waren vragen in de wandelgangen omtrent groep 1-2-3 en ‘versnellen’ 
en het toelaten van 3-jarigen met ontwikkel voorsprong. 

• Per e-mail:  Vraag waar de notulen staan en vraag naar sportdag/ 
bewegingsonderwijs. Deze vragen zijn inmiddels opgepakt. 

• Uit team: Enkele leerkrachten met langduriger uitval. 

• Uit GMR: geen informatie. Margo houdt contact  

• Uit leerlingenraad: niet verder besproken, Joke begeleid dit het tweede halfjaar. 
  

4. Intern MR voorbespreking zonder Gaby/Esther: 

• Kiescommissie ivm vervanger Jasper. Op achtergrond wordt hier aan gewerkt. MR 

zelf in nieuwsbrief alvast aankondigen dat er een ouder gezocht wordt voor de MR. 

• MR website/nieuwsbrief: Webiste loopt achter, met Esther bespreken. MR 

voornemens na iedere vergadering wat in Nieuwsbrief te melden. 

 
5. In aanwezigheid van Esther  

 

• Nieuwbouw 
Nieuwbouw op schema. De studiedag op 13 april start in de nieuwe locatie. 
Een ouder heeft weten te regelen dat Kameleon van AH Doorn een aantal pannen krijgt 
voor in de nieuwe school keuken. 
School en plein worden eind mei netjes door aannemer opgeleverd, echter de inrichting 
van het plein volgt later. Schoolpleincommissie is heel actief bezig. Binnenkort overleg 
om keuzes te maken.  
 

• Terugblik info avond inrichting school en plein 
Veelal enthousiaste reacties over de inrichting en de plannen in de nieuwe school. 
Enkele reacties bij Esther met vragen over de verandering in lesgeven. De plannen van 
de Gemeente mbt het bouwen van huizen op het stukje kale grond vallen slecht. De 
inrichting rondom het parkeren, zal tzt in de praktijk duidelijk worden hoe dat werkt. 
Er wordt besproken wat nog aan de ouders (die er niet bij waren) te mailen. Dit worden 
een aantal foto’s in nieuwsbrief plus een verslag van de avond.  
MR oppert het idee om ook de kinderen wat uit de presentatie van de inrichting te laten 
zien. Een enkele groep heeft dit al mogen zien en was zeer enthousiast. 



 

  

 
 

• Terugblik workshops 
Een mooie avond. De workshops zelf waren weer wat beter bezocht als de eerste keer 
(november 2016). Veel tevreden ouders. Ook voor volgend schooljaar weer een goede 
optie. 
 

• Volgend schooljaar: formatie en schoolgids 
Formatie: het bestuursformatieplan is goedgekeurd in GMR. Kameleon heeft geen 
verplichte mobiliteit, vrijwillig blijft natuurlijk mogelijk. Deze processen met interne 
vacatures en de payroll constructies lopen nu.  
Voor wat betreft de Schoolgids 2017/2018 is het Wereldkidz format binnen. Een aantal 
aanpassingen zullen worden gedaan (nieuwe foto’s nieuwbouw etc), maar er komt geen 
herziening. 
 

• Ontwikkelingen Topklas en Maarsbergen 
Kameleon: er komen volgend schooljaar 18 plekken vrij in de Topklas (leerlingen die naar 
middelbare school gaan). Er wordt nu gekeken hoeveel kinderen er uit groep 3 naar 
Topklas 4 zullen gaan, ook zijn er enkele leerlingen die al op Kameleon in reguliere 
groepen zitten. In Maarsbergen wordt een nieuwe Topklas gestart. 
 

• Verversen MR website/notulen 
MR geeft aan dat de website achter loopt. Esther vraagt om de notulen die klaar zijn voor 
het web m.i.v. nu naar Sylvia te mailen, zodat zij ze er op kan zetten. MR zorgt voor een 
stukje in de nieuwsbrief en stuurt dat uiterlijk donderdags naar Esther. 
 

• Extra 
Esther geeft aan dat het schoolzwemmen gaat stoppen. Belangrijkste reden is de zware 
verantwoordelijkheid die de individuele leerkracht heeft (dit n.a.v. een rechterlijke 
uitspraak bij een stergeval tijdens schoolzwemmen in Ede waarbij de leerkracht 
hoofdelijk aansprakelijk werd gesteld). MR vindt dit een begrijpelijk argument. 
Daarnaast stopt ook de subsidie en leek er even ook sprake dat het zwembad zou gaan 
sluiten.   
 
 

5. Intern MR zonder Gaby/Esther: 

Niets meer intern besproken. 

 

 

6. Rondvraag/mededeling: 

Geen rondvragen 

 

 

Margo sluit de vergadering af.  

Notulist: Christel Breton  
 
Volgende vergadering: Maandag 15 mei 2017 om 19.00  
 
De overige data voor 2017 zijn: maandag 26 juni 2017 


